
Acta	  :	  AJ12	  -‐2013 !
Lloc	  :	  Escola	  Taula	  Rodona !
Data	  :	  03	  Desembre	  2013  !
Inici	  de	  la	  Junta	  :	  21:30	  
 
Assistents	   :	   David	   Pros,	   Montse	   Ollé,	   	   Ramón	   Corominas;	   Rosa	   Sáez,	   Ana	   Gispert,	  
Magalí	  Mayol,	   Elisabeth	  Altarriba;	  Ricard	  Codinach,	   Tere	  Caravaca,	   Yolanda	  Villafaina,	  
Beatriz	  Sánchez	  !
Ordre	  del	  dia:	  

1. Consell	  Escolar	  

2. Novetats	  Comissions	  

3. Precs	  i	  Preguntes	  

1.-‐	  Consell	  Escolar	  

Els	  representats	  del	  consell	  exposen	  que	  el	  tema	  tractat	  principalment	  a	  l’úlXm	  Consell	  va	  estar	  
el	  Projecte	  de	  fer	  que	  el	  Puri	  pugui	  assolir	  un	  nou	  insXtut.	  Es	  un	  tema	  que	  encara	  esta	  una	  mica	  
per	  determinar	  però	  aquesta	  es	  l’opció	  que	  més	  es	  perfila.	  

2-‐	  Novetats	  Comissions	  

2.1	  Per	  part	  de	   la	  comissió	  de	  casals	  ens	  explica	  com	  ha	  anat	   la	   reunió	  amb	  els	   representats	  
dels	  AMPA	  dels	  altres	  col·∙legis	  del	  poble	  pel	  Casal	  de	  Nadal,	  que	  finalment	  es	  realitzarà	  al	  Puri	  i	  
es	  podrà	  contractar	  per	  dies.	  Els	  assistents	  repassem	  el	  projecte	  presentat.	  No	  ha	  estat	  aprovat	  
el	  projecte	  d’AcXva	  donat	  la	  diferencia	  que	  hi	  havia	  amb	  el	  preu,	  però	  s’ha	  de	  tenir	  en	  compte	  
que	   l’ús	   del	   Servei	   d’Acollida	   i	   les	   hores	   extres	   el	   Puri	   las	   cobrarà	   a	   part.	   ES	   farà	   una	  mena	  
d’estadísXca	  per	  part	  de	  la	  comissió	  per	  comprovar.	  

També	  s’exposa	  el	  cas	  de	  que,	  des	  de	  el	  Puri,	  consideren	  “non-‐gratos”	  a	  uns	  nens	  del	  Taula	  per	  
un	   desacord	   amb	   els	   pares	   a	   l’úlXm	   casal,	   ja	   que	   no	   varen	   assisXr	   a	   l’úlXm	   moment	   i	  
demanaven	  que	  es	  retornessin	  els	  diners	  ja	  que,	  a	  la	  inscripció,	  no	  es	  feia	  constar	  cap	  mena	  de	  
penalització	  per	  l’anul·∙lació	  del	  servei.	  

Des	  de	  l’Ampa	  es	  considera	  que	  no	  es	  pot	  acceptar	  aquest	  comportament	  ja	  que,	  al	  final,	  son	  
una	  Empresa	  i	  s’han	  de	  comportar	  com	  a	  tal,	  solucionant	  els	  seus	  problemes	  econòmics	  com	  
pertoqui	  sense	  que	  això	  pugui	  repercuXr	  en	  el	  seu	  servei	  ni,	  per	  descomptat,	  en	  els	  nens.	  

La	  Presidenta	  explica	  que,	  a	   la	  ulXma	  reunió	  d’AMPAS	  es	  va	   intentar	   trobar	  algun	  sistema	  de	  
comunicació	  entre	  aquestes.	  

2.2	   En	   el	   cas	   del	   menjador	   expliquen	   que,	   el	   dia	   de	   l’excursió	   amb	   pluja,	   Belen	   va	   ser	   la	  
encarregada	  de	  canviar	   la	  roba	  mullada	  als	  alumnes	  deixant	  de	  banda	  les	  seves	  obligacions	  a	  
menjador,	  encara	  que	  va	  ser	  des	  de	  direcció	  que	  varen	  demanar	  als	  pares	  que	  portessin	  muda	  



pels	  seus	  fills.	  	  Aquestes	  queixes	  s’han	  fet	  arribar	  al	  director,	  però	  ,	  en	  aquest	  senXt,	  no	  sabem	  
del	   cert	   fins	   a	   quin	   punt	   les	   queixes	   fetes	   al	   director	   arribant	   al	   professorat	   i	   aquest	   son	  
conscient	  de	  la	  mala	  imatge	  que	  estan	  donant.	  S’exposara	  a	  la	  propera	  reunió	  del	  Consell.	  

També	  es	  fa	  paracip	  a	   la	  Junta	  dels	  úlXms	  controls	  de	  menjador	   i	  els	  comentaris	  saXsfactoris	  
rebuts.	  

Per	  úlXm,	  ens	  expliquen	  que	  AcXva	  vol	  obrir	  una	  extranet	  pel	  Servei	  de	  Menjador	  a	  parXr	  de	  
Febrer,	  que	  farà	  les	  comunicacions	  dels	  usuaris	  d’aquest	  servei	  més	  fluida.	  Per	  part	  de	  la	  Junta	  
s’aprova	  aquesta	  iniciaXva.	  

2.3	   A	   la	   comissió	   pedagògica	   explica	   com	   va	   anar	   la	   sorXda	   familiar	   organitzada,	   amb	   una	  
valoració	  molt	  posiXva	  de	  vint	  famílies	  parXcipants,	  moleta	  gent	  nova	  i	   la	  implicació	  dels	  més	  
peXts	  de	  l’Escola,	  to	  a	  un	  cost	  cero.	  	  

D’altra	   banda,	   ja	   s’estan	   tancant	  projectes	   i	   el	   pressupost	   per	   la	   comissió	   serà	   entre	   1.000	   y	  
1.500,00	  €,	  però	  no	  es	  presentarà	  la	  proposta	  definiXva	  fins	  a	  la	  propera	  Junta.	  

2.4	  Al	  torn	  de	  la	  comissió	  de	  Festes	  ens	  avançant	  que	  el	  Nadal	  ho	  farem	  tot	  nosaltres,	  sense	  la	  
contractació	  de	  cap	  Empresa.	  El	  berenar	  ens	  ho	  regala	  AcXva	  i	  des	  de	   la	  comissió	  prepararan	  
acXvitats	   pels	   nens.	   La	   celebració	   es	   farà	   el	   Divendres	   13/12	   per	   no	   complicar	   les	   acXvitats	  
extraescolars	  de	  l’úlXm	  dia	  de	  curs.	  

!
3.-‐	  Precs	  i	  Preguntes	  

Aquest	  anys	  moltes	  persones	  s’han	  quedat	  sense	  loteria	  de	  Nadal.	  En	  aquesta	  ocasió	  ha	  sigut	  
una	  de	  les	  acXvitats	  que	  s’han	  organitzat	  a	  través	  dels	  nois	  de	  sisè	  però	  el	  resultat	  no	  ha	  estat	  
molt	  saXsfactori	  degut	  als	  problemes	  d’organització.	  

El	  proper	  27	  d’Abril	  hi	  haurà	  una	  Fira	  d’EnXtats	  al	  poble	  a	  la	  que	  ens	  proposen	  apuntar-‐nos	  per	  
donar-‐nos	  a	  conèixer	  junt	  amb	  altres	  EnXtats	  i	  Associacions	  del	  Poble.	  Es	  un	  tema	  a	  debaX,	  ja	  
que,	  si	  es	  fes,	  s’hauria	  de	  plantejar	  molt	  bé	  quina	  es	  la	  idea	  d’AMPA	  que	  volem	  transmetre.	  	  

Es	  posposa	  aquest	  tema.


